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ACTA  DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA  DE LA JUNTA  DE FACULTAT DE 
FILOSOFIA I LLETRES DE LA UIB

Identificació de la sessió
Data: 21 de desembre de 2010
Lloc: Sala de Juntes de l’edifici Ramon Llull
Caràcter: ordinari
Hora: 12:00 h segona convocatòria

Assistents
Pere Joan Brunet Estarellas (degà)
Guillem X. Pons (secretari)
Miquel Deyà (vicedegà)
Maria Josep Mulet
Francesca Lladó (vicedegana)
Tina Sabater
Miquel Àngel Capellà
Margalida Pons
Jaume Guiscafrè (vicedegà)
Maria Antònia Fornés
Antonio Bernat
Joana Salazar
Perfecto Cuadrado
Maria Payeras
Maria Juan (vicedegana)
Josep Francesc Campos (vicedegà)
Alexandre Miquel (vicedegà)
Esther Martínez
Domènec Garcies
Marga Dols
Mercedes Duran

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta anterior.
2. Aprovació inicial de modificació de plans d’estudis.
3. Proposta de concessió de premis extraordinaris de llicenciatura 2009-10.
4. Aprovació de la memòria anual de seguiment, avaluació i millora dels títols de 

grau, a proposta de les CGQ.
5. Aprovació de la memòria d’activitats del centre de l’any 2009.
6. Reconeixement de crèdits de lliure configuració.
7. Aprovació dels canvis en les comissions de qualitat dels distints estudis de grau.
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8. Informació del degà. 
9. Informacions dels caps d’estudis 
10. Informació de l’administrador de centre. 
11. Informació d’altres membres de la junta de facultat. 
12. Torn obert de paraules

Desenvolupament de la sessió
Excusen la seva assistència: Magdalena Llompart, Paloma Fresno, Patricia Trapero, 
Joana Maria Seguí i Joan A. Mesquida.

1. Aprovació de l'acta anterior.

S'ha enviat l'acta de 23 de juny amb la convocatòria de la junta. Hi ha una suggerència 
de Margalida Pons sobre els punts de l'ordre del dia en es diu que "No n'hi ha" i indica  
que  és  millor  substituir  per  "No  hi  ha  intervencions",  se  pren  nota  d'aquesta 
suggerència i se canvia la redacció. Sense més comentaris o suggeriments s'aprova 
l'acta per assentiment.

S’aprova l’acta de la sessió ordinària anterior per assentiment.

2. Aprovació inicial de modificació de plans d’estudis.

El degà explica la normativa respecte els canvis o modificació dels plans d'estudis han 
d'esser prèviament aprovats per la Junta de Facultat. 
En aquest cas,  explica Maria Antònia Fornés,  ha fet  arribar al deganat una petició 
aprovada  per  unanimitat  pel  Consell  del  Departament  de  Filologia  Espanyola, 
Moderna i Llatina, del passat 10 de desembre, que proposa la modificació dels plans 
d'estudi del Graus en Estudis Anglesos i en Llengua i Literatura Espanyoles, consistent 
en la introducció de dues assignatures optatives: "Introducció a la llengua grega" i 
"Literatura grega: arrels clàssiques de les literatures modernes". Així com  es proposa 
el  canvi  de  semestre  de  l'assignatura  "Literatura  llatina:  arrels  clàssiques  de  les 
literatures modernes".
Miquel Deyà comenta que votarà en contra, doncs les assignatures de grec s'havien fet 
a l'empar del depart. d'Història.
P. Cuadrado explica la història de la docència de grec entre departaments. El professor 
va abandonar el departament perquè li oferiren una càtedra al depart. d'Història. Així 
es va rompre la coherència dels estudis.
M. Antònia Fornés comenta que sols demana la incorporació de dues optatives, la seva 
petició no indica en cap moment qui impartirà l'assignatura.
M. Deyà demana votació secreta.
M. Antònia Fornés demana al degà què se vota.
P. Brunet indica que la votació és aprovar o no la proposta de modificació del pla 
d'estudis amb l'ampliació d'aquestes dues assignatures.
M.J. Mulet demana si aquest punt està dins l'ordre del dia.
P.  Brunet  indica  que  sí,  que  és  un  punt  amb una  proposta  concreta  duita  per  la 
directora del depart. de Filologia Espanyola, Moderna i Llatina.
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M.J. Mulet demana a quina àrea estaria adscrit aquest possible nou professor.
M. Antònia Fornés respon que no hi ha àrees.
M. Deyà retira la proposta de votació secreta.

Presents 21
Vots a favor de la modificació del pla d'estudis 13
Vots en contra de la modificació del pla d'estudis 1
Abstencions 7

S'accepta la modificació del pla d'estudis

3. Proposta de concessió de premis extraordinaris de llicenciatura 2009-2010.

Distints vicedegans i el degà, vistes les mitjanes dels expedients dels alumnes de cada 
llicenciatura proposen:

Estudis Alumnes Mitjana Expedient

Filologia hispànica Desert
Filologia anglesa Carolina García Blázquez (2,40)
Filologia catalana Maria del Mar Heredero Piña (3,29)
Treball Social Bàrbara García Arredondo (2,74)
Filosofia Ana Victoria Canals Ferragut (2,57)
Història de l'Art Aina Maria Juan Martorell (2,90)
Història Miguel Gabriel Garí Pallicer (2,36)
Geografia Santiago Fernández Balaguer (2,66)

S'aprova aquesta proposta per assentiment

4. Aprovació de la memòria anual de seguiment, avaluació i millora dels títols de 
grau, a proposta de les CGQ.

Pere Brunet presenta les 8 memòries corresponents als 8 estudis de grau. Dona les 
gràcies  a  totes  les  persones  que  han elaborat  les  memòries,  especialment  als  caps 
d'estudis. Comenta les dificultats a l'hora d'obtenir dades de l'ICE i del SEQUA qui 
s'han caracteritzat per la seva col·laboració. Comenta que possiblement tinguin menys 
informació que el curs passat.

Fa una valoració global dels resultats i comenta que s'haurà d'intentar millorar 
els  punts  febles.  Fa una recopilació  general  dels  punts  febles  com:  una manca de 
coordinació entre els professorats, poques assignatures pròpies intrínseques d'aquests 
primer  comú,  problema amb les aules  (que en certa  mesura  la  facultat  ha intentat 
adequar invertint en equipament, sonorització,...). Les inversions de les aules ha estat 
donada bàsicament del pressupost de la Facultat, doncs les peticions al rectorat no han 
estat escoltades ni assumides. La relació amb el CTI per a l'elaboració de les memòries 
també ha estat negativa, i seria desitjable que fos més fluïda. La plana web, tot i que ha 
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avançat molt és millorable.
Margalida Pons demana a on se podia consultar aquesta informació que no s'ha 

enviat.
G.X. Pons comenta que al correu enviat s'indicava que se podia consultar tota la 

documentació a Secretaria, doncs s'havia obert una carpeta que acumulava totes les 
memòries que anaven arribant.

Se distribueixen i consulten les memòries a la sala. 

S'aproven per assentiment les 8 memòries de grau

5. Aprovació de la memòria d’activitats del centre de l’any 2009.

Pere  Brunet  comenta  que aquesta  sí  que s'ha enviat  a  tots  els  membre per  correu 
electrònic. La redacció de la memòria és una tasca compartida i complexa que ha anat 
fent des de que va arribar al càrrec de degà. Explica el guió de la memòria així com 
alguns  apartats  de  forma  més  concreta.  Agraeix  les  tasques  del  personal  de  la 
secretaria del centre per l'ajut rebut en tot moment per a l'elaboració de dita memòria.
S'incorporen  alguns  petits  canvis,  i  corregeixen  petits  errors  de  biblioteca,  de  les 
olimpíades,... La memòria definitiva se penjarà a la web de la Facultat.
Francisca Lladó comenta que aquest curs coordinarà les olimpíades d'Història de l'Art.

La memòria és aprovada per assentiment

6. Reconeixement de crèdits de lliure configuració.

Se presenten 3 propostes de cursos i jornades per al reconeixement de crèdits de lliure 
configuració: dues propostes de cursos d'Autoconeixement, Emocions i Diàleg al Segle 
XXI  de  Raül  Genovès  i  unes  Jornades  internacionals  de  geobotànica  "Plants  & 
Mediterranean Islands" per Guillem X. Pons.

Activitat Crèdits sol·licitats
Autoconeixement, Emocions i Diàleg 
al Segle XXI (nivell I)

2

Autoconeixement, Emocions i Diàleg 
al Segle XXI (nivell III)

2

II Jornades Internacionals de Botànica 
a  Menorca  "Plants  &  Mediterranean 
Islands". Illes i Plantes: Conservació i 
coneixement de la flora a les Illes del 
Mediterrani

3,5

S'acorda demanar a la Comissió Acadèmica aquestes propostes.

7. Aprovació dels canvis en les comissions de qualitat dels distints estudis de grau.

Des de la seva constitució les distintes comissions de qualitat dels distints estudis de 
grau han sofert alguns canvis. A proposta dels vicedegans, presidents de les distintes 
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comissions es presenta la següent proposta.

Professors Alumne PAS

Estudis Anglesos Maria Juan- President Mª Mar Pérez Álvarez
Domènec 
Garcies

 
Paloma Fresno- 
Secretària   

 Joana Salazar Noguera   
suplents    

Història Miquel Deyà- President Juan Pedro Bover Sánchez
Domènec 
Garcies

 Jaume Sastre   
 Manuel Calvo   
suplents Enrique Garcia Riaza   

 
Maria Jesús Castro 
Valdomar   

 Antoni Marimón   
Llengua i Literatura 
Catalanes

Jaume Guiscafrè-
President Elisabet Gayà

Domènec 
Garcies

 Damià Pons   
 Mercè Picornell   
suplents    
Llengua i Literatura 
Espanyoles

Andrés Enrique- 
President Zhana Petrova Ignatova

Domènec 
Garcies

 Maria Antònia Fornés   
 Maria Payeras   
 Magdalena Romera   
suplents    

Geografia Miquel Grimalt- President Cristina Mas Riera
Domènec 
Garcies

 Antoni Ordines   
 Joana Maria Petrus   
suplents Cels Garcia   

Filosofia
Alejandro Miquel- 
President  

Domènec 
Garcies

 Juan Vermal Baretta   
 Bernat Riutort Serra   
suplents Lucrecia Borges Cruz   

Treball Social
Francesc Campos- 
President Irene Gabriela Gómez Bonet

Domènec 
Garcies

 
Fernanda Caro- 
Secretària   

 Miquel A. Oliver   
suplents Magdalena Ochogavia   

Història de l'Art
Francisca Lladó Pol- 
President Antoni Pons

Domènec 
Garcies

 Tina Sabater Rabassa   
 Miquel Àngel Capellà   

S'accepten tots els canvis i s'aprova la proposta

8. Informació del degà. 
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El degà es disculpa doncs ha deixat part de la informació que volia donar compte, però 
comenta que els pressupost seran molt més reduïts que els anys anteriors, comenta que 
pot arribar al 40% de reducció, i que serà un any crític.
S'ha resolt el tema dels alumnes col·laboradors per aquest curs, amb 4 places desertes, 
però  la  facultat  oferta  més places  de  les  finançades  per  a  cobrir  la  demanda dels 
professors. La facultat assumeix la diferència de mòduls. Prest es publicarà la llista 
definitiva d'alumnes col·laboradors.

9.  Informacions dels caps d’estudis.

El degà,  aprofitant  les dates,  vol  expressar  el  seu agraïment  per  la  feina en equip 
continuada dels distints vicedegans, s'ha de reconèixer que cada vegada, amb l'arribada 
dels  nous  plans  d'estudis,  assumeixen  més  i  més  tasques,  i  vol  reconèixer  aquest 
treball.

10. Informació de l’administrador de centre. 

Domènec Garcies comenta que enguany ha  estat  un any complicat  per  als  serveis 
administratius i també agraeix la comprensió i ajuda que ha tengut durant tot aquest 
temps per part del PDI i de l'alumnat.
P.  Brunet  també  agraeix  la  tasca  duita  per  la  totalitat  dels  serveis  administratius, 
especialment a l'administrador de centre.

11. Informació d’altres membres de la junta de facultat. 

Mercedes Duran ha fet alguns suggeriment de petits canvis a la memòria que han estat 
incorporats.  Planteja el  problema de l'espai  de la biblioteca,  doncs cada any hi ha 
presència de més alumnes i més llibres. Els treballs en grup se multipliquen dins la 
biblioteca, alguns se fan fora d'ella, però hi ha llibres de bibliografia bàsica que no 
poden sortir de la biblioteca.
Pere Brunet l'hi dona la raó en tot.
Maria José Mulet informa que en el seu departament el Dr. Guerrero degut a la seva 
malaltia s'ha acollit a la jubilació i ja no n'és membre del departament.
Antoni  Bernat,  respecte  al  tema  de  la  biblioteca  indica  que  estan  treballant  amb 
editorials per comptar amb convenis amb la UIB per tenir  Prèstec digital,  préstecs 
temporals  de  llibre  on-line,  que  tal  volta  ajudaria  a  descongestionar  la  biblioteca. 
Encara és un tema que s'està treballant.

12. Torn obert de paraules

P. Cuadrado demana, reclama, quan tendrem la biblioteca general, és un tema del que 
no hi ha informació.
P. Brunet respon que sembla que no hi ha voluntat, i no entra en la prioritat de la UIB 
comptar amb ella.
T. Sabater demana que els punts de l'ordre del dia siguin més precisos fent referència 
al punt 2 d'aquest ordre del dia.
P. Brunet respon que té raó i intentarà que així sigui.

I essent les 13:14, sense haver-hi més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió de 
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la reunió de la Junta ordinària de la Facultat de Filosofia i Lletres.

A tot això don fe i signo la present,

El Secretari                                                       Vist i plau del degà
Guillem X. Pons                                                Pere J. Brunet
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